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Wojewoda rozmawiała z parlamentarzystami o
problemach przedsiębiorców

SERWIS INTERNETOWY RADIA „KIELCE”

Dziewięcioro parlamentarzystów odpowiedziało na zaproszenie wojewody świętokrzyskiego i
wzięło udział w pierwszym, wspólnym spotkaniu konsultacyjnym. Dotyczyło ono możliwości
zmian  w  prawie  o  zamówieniach  publicznych.  Uczestnicy  podkreślali  merytoryczny
charakter dyskusji i rozmowę ponad partyjnymi podziałami. Poseł Jan Cedzyński z Ruchu
Palikota, który kilka miesięcy temu apelował o współpracę wszystkich parlamentarzystów,
wyraził zadowolenie z możliwości spotkania.- Nie kreowałem się na lidera, dlatego cieszę
się,  że  wojewoda  doprowadziła  do  tej  rozmowy  –  powiedział  Radiu  Kielce.  Wojewoda
Bożentyna Pałka-Koruba podziękowała posłom za obecność i rozmowę o sprawach rozwoju
regionu. Jednym z jej efektów ma być zgłoszenie do komisji sejmowych wspólnych propozycji
zmian  do  ustawy  o  zamówieniach  publicznych.  Platformę  Obywatelską  reprezentowali
posłowie Konstanty Miodowicz, Artur Gierada i Lucjan Pietrzczyk; Prawo i Sprawiedliwość:
Krzysztof Lipiec, Andrzej Bętkowski, Jarosław Rusiecki i Maria Zuba; Polskie Stronnictwo
Ludowe – Jarosław Górczyński, a Ruch Palikota – Jan Cedzyński. Nie przybyli senatorowie
ziemi świętokrzyskiej- ich nieobecność spowodowana była obradami senackich komisji w
Warszawie.  Czworo  eurodeputowanych  było  natomiast  reprezentowanych  przez  swoich
asystentów. Obecni byli także członkowie zarządu województwa świętokrzyskiego: Grzegorz
Świercz,  Jan  Maćkowiak  i  Kazimierz  Kotowski  Kolejne  spotkanie  parlamentarzystów  z
wojewodą świętokrzyskim odbędzie się w maju.  Tematem rozmów ma być ograniczanie
bezrobocia w województwie świętokrzyskim. 


